
 II sesja Rady Miejskiej w Izbicy IX Kadencji  rozpoczęła się 16 maja 2024 roku  o 
godzinie 9.00 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Izbicy przy ulicy Gminnej 4.  

Wzięło w niej udział 15  radnych: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 

Poza radnymi w sesji udział wzięli: 

 
- Pan Jerzy Lewczuk – Burmistrz Miasta i Gminy Izbica 

- Pani  Justyna Szewczak  – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Izbica 

- Pani Monika Piłat – Skarbnik Miasta i Gminy Izbica 

-Pani Edyta Kurek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Izbicy  

-Pani Joanna Dziedzic –  Kierownik Gminnego Ośrodek Pomocy Społecznej w Izbicy 

- Pani Agnieszka Olschowsky - Kitka –  Dyrektor Samorządowego Ośrodka Kultury i Sportu  w Izbicy  

-Pani Aneta Kister-Kiełb -Dyrektor Samorządowego Ośrodka Oświaty 

- Pani Monika Kita – Prezes Przędsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Izbicy  

-  Pan Jarosław Sędłak – Kierownik Wodociągów i Oczyszczalni  w Izbicy 

 
Listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr  1a, Nr 1  b  
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 



P U N K T   NR 1 
 

II sesję Rady Miejskiej w Izbicy IX kadencji otworzył Przewodniczący  Pan Janusz 
Dusznik.  

Na wstępie powitał wszystkich uczestników  sesji. 

 

 P U N K T  NR  2  

Przewodniczący Rady Janusz Dusznik stwierdził na podstawie listy obecności, że w 
sesji uczestniczy 15 radnych przy statutowym składzie  Rady - 15 radnych. Stwierdził dalej, 
że Rada Miejska  może obradować  i podejmować prawomocne decyzje – uchwały.           

Następnie  Przewodniczący Rady odczytał projekt porządku obrad II sesji Rady Miejskiej, 
który radni otrzymali  wraz z  zaproszeniem na sesję.                                                                                                                             

 Porządek obrad II sesji Rady Miejskiej w Izbicy przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Izbicy.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie powołania komisji Stałych Rady Miejskiej w Izbicy: 

1) w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady miejskiej w Izbicy; 
2) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej w Izbicy; 
3) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Miejskiej w Izbicy; 
4) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w  Izbicy; 
5) w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Izbicy ; 
6) w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej w  Izbicy 
oraz jej składu osobowego; 
7) w sprawie powołania i ustalenia przedmiotu działania Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia  i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Izbicy, oraz jej składu osobowego; 
8) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Izbicy             
 i ustalenia jej składu osobowego. 

6. Dyskusja i wolne wnioski. 

7. Zakończenie sesji. 

 



Następnie Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku 
obrad . Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

     W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 15 radnych – wszyscy jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem proponowanego porządku obrad.     
 
 
                       

P U N K T  NR 3 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że protokół   z I sesji Rady 
Miejskiej w Izbicy był wyłożony do wglądu i każdy  radny mógł się  z nim zapoznać. W 
związku z tym wystąpił z zapytaniem czy są  uwagi do protokołu. 

Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono Przewodniczący Rady powyższy protokół 
poddał pod głosowanie. W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 15 radnych – 
wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem protokołu z I sesji Rady Miejskiej w 
Izbicy  z dnia 16 maja  2024r. 

P U N K T  NR 4 

 

Radni nie wnieśli żadnych interpelacji ani zapytań. 

 
P U N K T  Nr 5 

 
W kolejnym punkcie radni podejmowali uchwały w sprawie powołania komisji Stałych  

Rady Miejskiej w Izbicy. 
 

1) projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Janusz Dusznik poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów. 

Wiceprzewodniczący Rady zaproponował do pełnienia w/w  funkcji  radnego Piotra Kitę.  
Radny Piotr Kita wyraził zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 
Więcej kandydatów nie zgłoszono.  
W związku z tym Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w omawianej 

sprawie i poddał go pod głosowanie.   

„za” podjęciem uchwały głosowało: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4.   Kalman Daniel 
5.   Kliszczyńska Dorota 
6.   Kita Piotr 



7.   Kowalczyk Sylwia 
8.   Kosz Tomasz 
9.   Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0 

 
Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła jednogłośnie. 

 
Uchwała Nr II.3.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2) projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej w 
Izbicy.. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej w 
Izbicy. 

Radna Teresa Ciastoch zaproponowała radnego Grzegorza Repcia, który wyraził zgodę na 
pełnienie funkcji przewodniczącego w/w komisji. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Zatem Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w omawianej sprawie i poddał 
go pod głosowanie.  

„za” podjęciem uchwały głosowało: 

            1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Parol Barbara 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10.Matuszewska Anna 
11.Niedźwiecka Wioletta  



12. Repeć Grzegorz 
13. Wilk Tomasz 
14. Zych Leszek 
 
Głosy „przeciw”- 1     
1. radna Kliszczyńska Dorota 

 
„wstrzymali się”- 0 
 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła  uchwałę większością głosów. 
 

Uchwała Nr II.4.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i 
Budżetu Rady Miejskiej – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

3 ) projekt uchwały w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Izbicy. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 
Komisji Oświaty , Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Izbicy. 

Radny Piotr Kita zgłosił radnego Piotra Malczewskiego na Przewodniczącego 
powyższej komisji. Kolejnego kandydata Daniela Kalmana zgłosiła radna Anna 
Matuszewska. Więcej zgłoszeń nie było. Po glosowaniu większością głosów (12 za i 3 glosy 
przeciw), na Przewodniczącego Komisji Oświaty został wybrany radny Piotr Malczewski 

Radny wyraził zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego w/w  komisji. 
 W następstwie tego Przewodniczący Rady odczytał projekt omawianej uchwały i 

poddał go pod głosowanie.  

„za” podjęciem uchwały głosowało: 

1. Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3.  Gorzała Ryszard 
4.   Wilk Tomasz 
5.   Kliszczyńska Dorota 
6.   Kita Piotr 
7.   Kowalczyk Sylwia 
8.   Kosz Tomasz 
9.   Malczewski Piotr 
10. Zych Leszek 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
 



 Głosy „przeciw”- 0 
 
„wstrzymali się”- 2   

1. radna Matuszewska Anna,  

2. radny Kalman Daniel 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła  uchwałę większością głosów . 
 

Uchwała Nr II.5.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie  wyboru 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej – stanowi – 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

4 ) projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Izbicy. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Jako pierwsza została zgłoszona kandydatura Ryszarda Gorzały. 
Radny nie wyraził zgody na pełnienie funkcji Przewodniczącej Komisji. 
Następnie Wiceprzewodniczący Leszek Zych zgłosił  radnego Tomasza Wilka. 
Radny wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego w/w  komisji. 

 
Z uwagi na to, że więcej kandydatur nie zgłoszono Przewodniczący Rady odczytał 

treść uchwały i poddał ją po głosowanie. : 
 
 „za” podjęciem uchwały głosowało: 

1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Wilk Tomasz 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Wilk Tomasz 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
 
Głosy „przeciw”- 0 
 
„wstrzymali się”- 3     
   
1.radna Matuszewska Anna,  



2.radny Repeć Grzegorz,  
3.radny Kalman Daniel 
 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła  uchwałę większością głosów. 
 

Uchwała Nr II.6.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie  wyboru 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Izbicy – 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

5)  projekt uchwały w sprawie  ustalenia składu osobowego komisji  Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Izbicy. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie się do składu osobowego 
komisji. 

Do komisji rewizyjnej zgłoszeni zostali: 

 Radna Teresa Ciastoch 

 Radna Anna Matuszewska 

 Radna Sylwia Kowalczyk 

 Radna Barbara Parol 
Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady  odczytał projekt uchwały w 

powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie.  
 
„za” podjęciem uchwały głosowalo: 
1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0 

 
 



Po głosowaniu Przewodniczący rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, ze Rada 
podjęła  uchwałę jednogłośnie. 

 
Uchwała Nr II.7.2024 z dnia 15 maja 2024 roku w sprawie  ustalenia składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Izbicy  – stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

 

6) projekt uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu Rady Miejskiej w Izbicy 
oraz jej składu osobowego. 

Przewodniczący poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do składu osobowego 
komisji.                  

Na członków komisji zgłoszeni zostali: 

 Radny Kosz Tomasz 

 Radny Zych Leszek 

 Radny Wilk Tomasz 

 Radny Gorzała Ryszard 

 Radna Wioletta Niedźwiecka 

Radny Gorzała Ryszard nie wyraził zgody . Pozostali radni wyrazili zgodę na pracę w 
Komisji. 

Zatem Przewodniczący Rady odczytał projekt omawianej uchwały i poddał go pod 
głosowanie. W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 15 radnych –  

„za” podjęciem uchwały głosowało: 
1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 
 



Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0 
 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła  uchwałę jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr II.8.2024 z dnia 6 maja 2024 roku w sprawie ustalenia przedmiotu 
działania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Budżetu 
Rady Miejskiej w Izbicy, oraz jej składu osobowego – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

 
7) projekt uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady miejskiej w Izbicy, oraz jej składu osobowego; 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby  radni którzy nie są w żadnej Komisji weszli 
w skład Komisji Oświatowej. 

Na członków komisji zgłoszeni zostali: 

 Radny Kalman Daniel 

 Radna Niedźwiecka Wioletta 

 Radna Kliszczyńska Dorota 

 Radny Kosz Tomasz 
 

Z uwagi na to , że wszyscy  radni wyrazili zgodę  i nie wniesiono żadnych uwag 
Przewodniczący Rady Janusz Dusznik odczytał projekt omawianej uchwały i poddał go pod 
głosowanie. 
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 15 radnych –  

               
„za” podjęciem uchwały głosowało: 
1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 
 
 



Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0 

 
 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, że Rada 
podjęła  uchwałę jednogłośnie. 

 
Uchwała Nr II.9.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie ustalenia przedmiotu 

działania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej Izbicy, 
oraz jej składu osobowego – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

8)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji Rady Miejskiej w Izbicy i ustalenia jej składu osobowego. 
 

Do składu osobowego komisji zgłoszeni zostali: 

 Radny Gorzała Ryszard 

 Radna Kliszczyńska Dorota  

 Radny Kalman Daniel 

 Radny Repeć Grzegorz 
. 

Ponieważ do powyższego radni nie wnieśli żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały w omawianej sprawie i poddał go pod głosowanie.  
W głosowaniu jawnym, w którym uczestniczyło 15 radnych - 
 
 „za” podjęciem uchwały głosowało: 

1.Dusznik Janusz 
2. Ciastoch Teresa 
3. Gorzała Ryszard 
4. Kalman Daniel 
5. Kliszczyńska Dorota 
6. Kita Piotr 
7. Kowalczyk Sylwia 
8. Kosz Tomasz 
9. Malczewski Piotr 
10. Matuszewska Anna 
11. Niedźwiecka Wioletta 
12. Parol Barbara 
13. Repeć Grzegorz 
14. Wilk Tomasz 
15. Zych Leszek 
 
Głosy „przeciw”- 0 
„wstrzymali się”- 0 
 



Po głosowaniu Przewodniczący Rady przedstawił wynik glosowania i stwierdził, ze Rada 
podjęła  uchwałę jednogłośnie. 
 
 

Uchwała Nr II.10.2024 z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie ustalenia przedmiotu 
działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w  Izbicy i ustalenia jej składu 
osobowego – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

P U N K T  NR 6 

       Glos zabrał Przewodniczący Rady Janusz Dusznik poinformował Radę, że informacja o 
terminie obrad Komisji Stałych i Sesji Rady Miejskiej będzie przekazywana telefonicznie. 
Zaproszenia i materiały na  Sesje Rady Miejskiej będą przekazywane drogą elektroniczną. 
Obrady Komisji i Sesja Rady Miejskiej odbywały się w poprzedniej kadencji  w tym samym 
terminie, Pan Przewodniczący zapytał radnych czy tak ma pozostać, czy są inne propozycje. 

Przewodniczący zaproponował głosowanie w tej sprawie ,wszyscy radni byli za tym, aby 
jednego dnia odbywały się obrady, zarówno Komisji Stałych jak i Sesji Rady Miejskiej. Pan 
Przewodniczący zaproponował, aby  ustalić dogodny dla wszystkich termin i zorganizować 
Sesje wyjazdową. Każdy radny w swoim okręgu przedstawił by najpilniejsze potrzeby i 
zadania do realizacji. 

Następnie Przewodniczący Janusz Dusznik udzielił głosu Panu Wiceprzewodniczącemu 
Leszkowi Zychowi. Wiceprzewodniczący podziękował Panu Burmistrzowi za użyczenie 
sprzętu, oraz zakup i przekazanie kruszywa na poprawę drogi Dworzyska -Widniówka. 
Czynem społecznym został zrobiony odcinek  drogi gruntowej, oraz dwa zjazdy na łąkę. 

Następnie glos zabrała radna Dorota Kliszczyńska, która stwierdziła, że część problemów 
zgłaszanych przez nią zostało zrealizowane,  natomiast droga za mostem w stronę Błonia jest 
jeszcze do poprawy, konieczne jest podsypanie żwirem, lub kruszywem. Dodatkowo 
konieczne jest też odkrzaczenie tej drogi jak i drogi na Grobli.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że faktycznie dużym problemem w Gminie jest problem z 
pozarastanymi drogami, chodzi  w szczególności o miejsca,  gdzie są niezamieszkane posesje, 
oraz o drogi polne, takich miejsc jest w całej Gminie bardzo dużo. W miarę możliwości 
pracownicy starają się odkrzaczać te tereny. 

Radna Anna Matuszewska zwróciła się z pytaniem do Pana Burmistrza  czy jest już coś 
wiadomo odnośnie zmian w geometrii skrzyżowania  na drodze powiatowej relacji Wólka 
Orłowska – Kalinówka – Skierbieszów. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że zostało wystosowane pismo do Starostwa i Zarządu Dróg 
Powiatowych w Krasnymstawie w tej sprawie. 



 Pan Burmistrz poinformował, że w każdym sołectwie odbywają się zebrania w związku z 
wyborami nowych sołtysów. Zaprosił radnych do  uczestnictwa w zebraniach.  

Na zebraniach zgłaszane są rożne tematy i potrzeby w danym sołectwie. Wszędzie jest 
jeszcze wiele do zrobienia, Jest jeszcze dużo wyzwań, którym postaramy się sprostać, ale 
trzeba ustalić priorytety. Budżet na rok 2024 został uchwalony, zadania zostały określone. 

Trzy zaplanowane inwestycje drogowe będą realizowane. Będzie realizowany szósty etap 
Kanalizacji w Izbicy.  I etap  kanalizacji w Tarnogórze. Została przeprowadzona ekspertyza   
odpadów w Klinkierni, wykazała ona, że odpady znajdujące się tam nie są odpadami 
niebezpiecznymi bezpośrednio zagrażającymi środowisku,  dlatego Gmina musi zutylizować 
je  na własny rachunek. Pojawiły się problemy przy budowie PSZOK-u w Ostrzycy. Chodzi o 
klasyfikacje gruntów na których ma powstać PSZOK. Są to grunty o wysokich klasach gdzie 
nie można realizować inwestycji.  

Pan Burmistrz poruszył temat realizowanego w roku ubiegłym Programu Rządowego 
odbudowy zabytków, przyznającego dotacje celowe na prace konserwatorskie przy zabytku 
zgłoszonym do ewidencji zabytków w danej Gminie. W ramach wyjaśnień poinformował, że 
za pośrednictwem urzędu każdy mógł złożyć wniosek o dofinasowanie, następnie wniosek 
był przesyłany do Warszawy i to Warszawa przyznawała środki finansowe , żadne decyzje w 
tym temacie nie były podejmowane przez Gminę. W naszej Gminie takie dotacje celowe 
otrzymały Parafia św. Zofii w Tarnogórze na Grobowiec Rodziny Czyżewskich, oraz 
Stowarzyszenie Miłośników Pałacu w Tarnogórze na rewitalizacje Pałacu. 

P U N K T  NR 7 

 Przewodniczący Rady Janusz Dusznik uznał, że porządek sesji został zrealizowany po 
czym podziękował wszystkim za udział w sesji  i zakończył obrady II sesji Rady Miejskiej w 
Izbicy. 

 

Protokołowała; 

Beata Orkiszewska 

 

 

 

  

 

 

 


